

主旨: HKUST Staff Association News 科大教職員協會會訊 (Marathon & MBT promotion 渣打馬拉松 MBT專門店 優惠)

從: HKUST Staff Association <staff@ust.hk>

日期: 12/10/2015 14:42

到: <staff-association-news-list@ust.hk>



HKUST Staff Association News – 12 Oct. 2015

Chinese version follows English one (中文版在英文版本之後)

Dear Colleagues,

In this HKUST Staff Association News, we would like to bring to you:

1. Invitation from HKUST marathon team
2. MBT Shoes Promotion offer

1. Join the HKUST Marathon Team for the Hong Kong Marathon (17 Jan 2016)



We would like to invite all those who have successfully registered for any race of the Standard Chartered HK Marathon to [sign up for our HKUST Marathon Team \(from now until 20 Oct 2015\)](#) to celebrate HKUST's 25th anniversary hand in hand. Member of the HKUST Marathon Team will be given a "limited edition" running t-shirt* generously sponsored by the Li-Ning Company. Runners are also encouraged to take this opportunity to donate to the three charities under the [Marathon Charity Program](#). This marathon team is organized with the assistance of the HKUST Student Affairs Office, Alumni Association, Staff Association, and the Development and Alumni Office.

**to be distributed on a first-come-first-served basis*



2. **Footwear**

Promotional period: **28th Oct 2015 – 3rd Nov 2015**

Present the HKUST staff card at the MBT shops to enjoy a 30% off on regular priced items, fix priced items excluded.

MBT shop list:

1. G38, Park Lane Shopper's Boulevard, Tsim Sha Tsui. Tel: 2577 3337
2. L2-39, Festival Walk, Kowloon Tong. Tel: 27951123

Discount details: <http://staff.ust.hk/pdf/MBTfootwearStaffPurchasediscount.pdf>

Product details: <http://www.mbt.com/en-hk/homepage>

For enquiry, please contact staff@ust.hk

HKUST Staff Association

科大教職員會會訊



親愛的同事們:

今期香港科技大學教職員協會會訊特此給您帶來以下新信息:

1. 科大馬拉松隊 (2016年1月17日)
2. MBF鞋優惠 (10月28日至11月3日)

1. 歡迎加入科大馬拉松隊 (2016年1月17日)

	<p>歡迎所有成功報名參加渣打馬拉松任何賽事的同事，於<u>2015年10月20日前報名加入科大馬拉松隊</u>，攜手慶祝科大成立25周年。科大跑手將會獲贈由李寧體育用品贊助的跑衣乙件*。我們同時鼓勵跑手藉此機會捐款支持<u>馬拉松籌款活動</u>，捐款予三個受惠慈善機構。是次科大馬拉松隊乃由學生事務處、校友會、教職員協會及大學發展及校友事務處合作組成。</p> <p><i>*以先到先得形式派發</i></p>
--	---

2. 鞋專門店優惠

只要出示有效香港科技大學職員證，到以下MBT專門店，即可獲正價貨品七折，公價貨品除外。

優惠日期: 2015年10月28日至2015年11月3日

分店名單:

1. 尖沙咀柏麗大道G38號 電話: 2577 3337
2. 又一城L2樓39號舖 電話: 27951123

優惠詳情:

<http://staff.ust.hk/pdf/MBTfootwearStaffPurchasediscount.pdf>

產品詳情:

<http://www.mbt.com/en-hk/homepage>

香港科技大學教職員協會

電郵: staff@ust.hk

2015年10月12日